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Novalja, 05. listopada 2023. 

 

PREDMET: 25. sjednica 

 - zapisnik  - 

 

Z A P I S N I K 

 

S 25. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA OŠ A.G. MATOŠA NOVALJA 

 

održane 04. listopada 2023. u Novalji, u zgradi matične škole, u prostoriji zbornice, s početkom u 18:30 

sati. 

 

Članovi koji su sudjelovali u radu sjednice: 

1. Adriana Dabo, predstavnica Osnivača, predsjednica Školskog odbora 

2. Ana Vidas, zamjenica predsjednice Školskog odbora, pedagoginja, predstavnica Učiteljskog vijeća 

3. Ivana Kustić, predstavnica Osnivača 

4. Kristina Šegota, učiteljica matematike, predstavnica Radničkog vijeća 

5. Monika Škunca Palčić, predstavnica Osnivača 

6. Dejan Tauzer, učitelj informatike, predstavnik Učiteljskog vijeća 

 

Članovi koji su sudjelovali u radu sjednice: 

1. Predstavnik Vijeća roditelja – izabranoj članici Anamariji Palčić nije moguće verificirati mandat 

dok je zaposlena u ovoj Školi 

 

Ostali: 

1. Aleksij Škunca – ravnatelj 

2. Darko Peranić – tajnik 

3. Arijana Cimperman – sindikalna predstavnica u svojstvu Radničkog vijeća 

 

Adriana Dabo, predsjednica Školskog odbora, otvara sjednicu, pozdravlja sve nazočne, utvrđuje da je 

istoj nazočno 6 od ukupno 7 mogućih članova, čime postoji kvorum za pravovaljani rad te predlaže 

potom da se utvrdi sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

  

1. Verifikacija zapisnika s 24. sjednice; 

2. Donošenje Školskog kurikuluma za 2023./2024. školsku godinu; 

3. Donošenje Godišnjeg plana i programa rada za 2023./2024. školsku godinu; 

4. Davanje suglasnosti na dodatak ugovora o radu Adrijane Kustić – učiteljica povijesti; 

5. Davanje suglasnosti na ugovor o radu Adrijane Kustić – učiteljica hrvatskog jezika; 

6. Davanje suglasnosti na dodatak ugovora o radu Nataše Vidas – učiteljica likovne kulture; 

7. Davanje suglasnosti na ugovor o radu Roberte Škunca – učiteljica matematike; 

8. Davanje suglasnosti na ugovor o radu Ćamila Bašića  – vjeroučitelj islamskog vjeronauka; 

9. Davanje suglasnosti na ugovor o radu Ivana Debelića – vjeroučitelj rimokatoličkog vjeronauka; 

10. Rasprava o I. izmjenama i dopunama Statuta; 

11. Tekuće informacije. 

 

• dnevni red je prihvaćen sa 6 glasova „ZA“. 
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Ad 1. Verifikacija zapisnika s 21. sjednice 

 

Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 24. sjednice dobili 

03. listopada 2023. u prilogu uz poziv za ovu sjednicu, potom pita članove imaju li kakvih dopuna ili 

prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 24. 

sjednice: 

 

• Zapisnik s 24. sjednice održane 28. kolovoza 2023. 

je potvrđen u cijelosti, sa 6 glasova „ZA“. 

 

Ad 2. Donošenje Školskog kurikuluma za 2023./2024. školsku godinu 

 

Riječ dobiva Ana Vidas te podsjeća da se Školski kurikulum donosi na početku svake školske godine, a 

u njemu je sadržano sve što nije redovna nastava. Čita sadržaj Školskog kurikuluma koji je dostavljen 

kao prilog za ovu sjednicu. Rekla je da od ove godine postoji novi izborani predmet – islamski vjeronauk 

kojeg pohađa 20-ak učenika, spominje izbornu nastavu rimokatoličkog vjeronauka, talijanskog jezika, 

informatike, dodatnu nastavu, dopunsku nastavu, izvanučioničku nastavu, program izvanškolskih 

aktivnosti, program izvannastavnih aktivnosti, učeničku zadrugu. Za sve aktivnosti rekla je da postoje 

ciljevi, namjena, nositelji aktivnosti i odgovornosti, načini realizacije, vremenik, troškovnik, načini 

vrednovanja i načini korištenja rezultata. 

Pitanje je postavio Dejan Tauzer u vezi školskih izleta, a Ana Vidas mu je odgovorila da se propisi nisu 

mijenjali te se povela rasprava o načinu izvođenja školskih izleta, o trajanju, cijenama, destinacijama te 

izletima u inozemstvo. 

 

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje prijedlog da 

se donese Školski kurikulum za 2023./2024. školsku godinu, kako je bio dostavljen u pozivu za ovu 

sjednicu: 

 

• Školski odbor sa 6 glasova „ZA“ donio 

Školski kurikulum za 2023./2024. školsku godinu. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt, objaviti i dostaviti nadležnim institucijama. 

 

Ad 3. Donošenje Godišnjeg plana i programa rada za 2023./2024. školsku godinu; 

 

Riječ dobiva ravnatelj te pozdravlja sve nazočne, obavještava da je većina prisutnih ovo slušala kroz 

Vijeće učitelja ili Vijeće roditelja. Rekao je da je ovo jedina škola u Županiji koja drži ili povećava broj 

učenika, da je skoro sva nastava stručno zastupljena osim manjeg dijela, rekao je da se broj razrednih 

odjela povećao za jedan razredni odjel, da se prostor Škole nije mijenjao, da je dobivena suglasnost 

Ministarstva z radno mjesto logopeda i radno mjesto socijalnog pedagoga. Spominje učitelje pripravnike 

i one koji stažiraju, volontere, podatke o zaposlenicima daje samo koliko je dozvoljeno obzirom na 

zaštitu osobnih podataka, nastavlja s redovnom nastavom, izbornom nastavom, dodatnom nastavom, 

dopunskom nastavom, primjerenim oblicima školovanja, zdravstvenom skrbi, školskim izletima, 

izvanučioničnom nastavom, kulturnom i javnom djelatnosti Škole, primanjima za roditelje, županijskim 

natjecanjima, stručnim usavršavanjem, opremanjem, školskim preventivnim programom, radnim 

tjednom, godišnjim kalendarom, obilježavanjem 50 godina od izgradnje školske zgrade u Novalji, 

planom rada ravnatelja, planom rada Školskog odbora, planom rada Učiteljskog vijeća, planom rada 

Vijeća roditelja, planom rada Vijeća učenika, brojem nastavnih dana. 

Pitanje je postavila Arijana Cimperman u vezi 24. studenog 2023. kada će biti nenastavni dan 

obilježavanja 50 godina od izgradnje školske zgrade, te je ravnatelj rekao da će obilježavanje biti prije, 

a da će nenastavni dan biti 24. studeni. Na pitanje Monike Škunca Palčić je li moguće završiti nastavnu 

godinu ranije obzirom na veći broj nastavnih dana, ravnatelj je odgovorio da na žalost ne može. 
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Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje prijedlog da 

se donese Godišnji plan i program rada za 2023./2024. školsku godinu, kako je bio dostavljen u pozivu 

za ovu sjednicu: 

 

• Školski odbor sa 6 glasova „ZA“ donio 

Godišnji plan i program rada za 2023./2024. školsku godinu. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt, objaviti i dostaviti nadležnim institucijama. 

 

Ad 4. Davanje suglasnosti na dodatak ugovora o radu Adrijane Kustić – učiteljica povijesti; 

 

Riječ dobiva tajnik koji objašnjava da je Adrijana Kustić učiteljica povijesti od 02. studenog 2016., ali 

na neodređeno nepuno radno vrijeme. Rekao je da je Škola dobila suglasnost Ministarstva još 2021. da 

se otvori novo radno mjesto na neodređeno vrijeme za rad u novom razrednom odjelu 5.c u trajanju 2 

sata tjedno, te da je prema zakonskim člancima i pravilima iz kolektivnog ugovora, Škola dužna ponuditi 

Adrijani Kustić da bude učiteljica povijesti bez natječaja, odnosno da se poveća njezino tjedno radno 

vrijeme. Rekao je su detaljni izvještaj dobili pisanim putem prije ove sjednice u kojem se sve ovo 

objašnjava te je pozvao ravnatelja da predloži Školskom odboru da izda suglasnost za ugovor o radu. 

Ravnatelj je rekao da se po zakonu učitelju koji radi na neodređeno nepuno radno vrijeme do punog 

radnog vremena može povećati radno vrijeme bez natječaja, da Adrijana Kustić sada radi 16 sati nastave, 

a da je to 30 sati tjedno ukupno. Tajnik je pročitao odredbu Kolektivnog ugovora da će se radniku 

ponuditi  prelazak na upražnjeno radno mjesto izmjenom ugovora o radu bez raspisivanja javnog 

natječaja. 

Ravnatelj je potom predložio da se Adrijana Kustić zaduži za 2 sata više tjedno na radnom mjestu 

učiteljice povijesti, nego što je bilo u osnovnom dijelu ugovora. 

Arijana Cimperman je pitala da je bilo ovakvih slučajeva, da ona dugo prati rad Školskog odbora ali da 

se ne sjeća da je Školski odbor donosio ovakvu odluku, na što joj je tajnik rekao da o zasnivanju i 

prestanku radnog odnosa odlučuje Školski odbor pa i za ova dva sata. Tajnik je rekao da je lani i preklani 

Školski odbor dao prešutnu suglasnost, te da je to zakonska pretpostavka za radni odnos. 

 

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje suglasnost na 

dodatak ugovora o radu Adrijane Kustić na neodređeno nepuno radno vrijeme od ukupno 30 sati tjedno 

za obavljanje poslova učiteljice povijesti: 

 

• Školski odbor sa 6 glasova „ZA“ izdao 

suglasnost na dodatak ugovora o radu Adrijane Kustić 

na neodređeno nepuno radno vrijeme od ukupno 30 sati tjedno 

za obavljanje poslova učiteljice povijesti. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 5. Davanje suglasnosti na ugovor o radu Adrijane Kustić – učiteljica hrvatskog jezika 

 

Riječ dobiva tajnik koji objašnjava da se ovdje radi o primjeni članka 24. stavka 5. Kolektivnog ugovora 

za zaposlenike u osnovnoškolskim ustanovama, da kad se otvorio razredni odjel 5.c 2021. kad je došla 

suglasnost Ministarstva, da je poslodavac dužan razmotriti ispunjava li neki od zaposlenika Škole uvjete 

tog radnog mjesta te ukoliko ispunjava te uvjete, ponudit će se prelazak na upražnjeno radno mjesto 

izmjenom ugovora o radu bez raspisivanja javnog natječaja. Kako je Adrijana Kustić profesor povijesti 

i hrvatskog jezika i književnosti, tako ispunjava sve uvjete te je Škola dužna njoj ponuditi prelazak na 

upražnjeno radno mjesto i da je ona to već prihvatila do 60 dana, ali da za neodređeno vrijeme o tome 

mora odlučivati Školski odbor te je pozvao ravnatelja da predloži Školskom odboru da izda suglasnost 

za zapošljavanje Adrijane Kustić na neodređeno nepuno radno vrijeme od 10 sati tjedno na poslovima 

učiteljice hrvatskog jezika. 

Ravnatelj je rekao da Adrijana Kustić to već radi u zadnje dvije školske godine i da će ovo raditi još i 

ovu i iduću školsku godinu, dok u Školi postoje tri razreda u jednoj generaciji učenika predmetne 

nastave. Predložio je potom izdavanje prethodne suglasnosti. 
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Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje suglasnost na 

ugovor o radu Adrijane Kustić na neodređeno nepuno radno vrijeme od 10 sati tjedno za obavljanje 

poslova učiteljice hrvatskog jezika: 

 

• Školski odbor sa 6 glasova „ZA“ izdao 

suglasnost na ugovor o radu Adrijane Kustić 

na neodređeno nepuno radno vrijeme od 10 sati tjedno 

za obavljanje poslova učiteljice hrvatskog jezika. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 6. Davanje suglasnosti na dodatak ugovora o radu Nataše Vidas – učiteljica likovne kulture 

 

Riječ dobiva tajnik te izvješćuje da je Nataša Vidas zaposlena od 01. prosinca 1995., i to u nepunom 

radnom vremenu. Rekao je da od 04. rujna radi u nepunom radnom vremenu od 22 sata tjedno, a od 

kada se otvorio novi razredni odjel 5.c 2021. godine da se otvorila mogućnost za povećanjem satnice, 

odnosno da je Škola dužna po članku 24. stavku 5. Kolektivnog ugovora ponuditi prelazak na upražnjeno 

radno mjesto izmjenom ugovora o radu bez raspisivanja javnog natječaja radniku koji ispunjava uvjete 

natječaja i zaposlen je na neodređeno vrijeme, odnosno da se ovdje radi o povećanju satnice. Rekao je 

da se radi o povećanju 1 sata nastave odnosno ukupno 2 sata tjedno. 

Ravnatelj je predložio izdavanje prethodne suglasnosti Nataši Vidas na neodređeno nepuno radno 

vrijeme od 24 sata tjedno. 

 

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje suglasnost na 

dodatak ugovora o radu Nataše Vidas na neodređeno nepuno radno vrijeme od 24 sata tjedno za 

obavljanje poslova učiteljice likovne kulture: 

 

• Školski odbor sa 6 glasova „ZA“ izdao 

suglasnost na dodatak ugovora o radu Nataše Vidas 

na neodređeno nepuno radno vrijeme od 24 sata tjedno 

za obavljanje poslova učiteljice likovne kulture. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 7. Davanje suglasnosti na ugovor o radu Roberte Škunca – učiteljica matematike. 

 

Riječ dobiva tajnik te izvješćuje da je Roberta Škunca učiteljica informatike na neodređeno nepuno 

radno vrijeme, a po zvanju je magistra edukacije matematike i informatike, da ima uvjete da ju se može 

zaposliti bez javnog natječaja do punog radnog vremena. Rekao je da je ona trenutno na roditeljskom 

dopustu, no bez obzira na to da joj je Škola dužna ponuditi prelazak na upražnjeno radno mjesto ako je 

radila najmanje 12 mjeseci na temelju ugovora o radu sklopljenoga na najmanje polovicu od punog 

radnog vremena tjedno na neodređeno vrijeme. Pozvao je ravnatelja da zatraži prethodnu suglasnost. 

Ravnatelj je rekao da ovo sada radi Kristina Šegota, da se raspisuje natječaj, no da se nitko ne javlja. 

Rekao je da je Škola dužna ovo radno mjesto ponuditi Roberti bez obzira na njezin trenutni status, te je 

predložio izdavanje prethodne suglasnosti Roberti Škunca na neodređeno nepuno radno vrijeme od 12 

sati tjedno. Rekao je da će ona to nastaviti raditi kad joj završi roditeljski dopust. 

Arijana Cimperman je pitala kasni li Školski odbor ove dvije godine što nije tražio sklapanje ugovora o 

radu, ravnatelj joj je rekao da je bila tražena prešutna suglasnost, a tajnik joj je rekao da nije bila tražena 

suglasnost na neodređeno vrijeme nego da se tek sada traži. Zaključila je da se kasni dvije godine s ovim 

odlukama. 

 

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje suglasnost na 

ugovor o radu Roberte Škunca na neodređeno nepuno radno vrijeme od 12 sati tjedno za obavljanje 

poslova učiteljice matematike: 

 

• Školski odbor sa 6 glasova „ZA“ izdao 

suglasnost na ugovor o radu Roberte Škunca 
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na neodređeno nepuno radno vrijeme od 12 sati tjedno 

za obavljanje poslova učiteljice matematike. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 8. Davanje suglasnosti na ugovor o radu Ćamila Bašića  – vjeroučitelj islamskog vjeronauka 

 

Riječ dobiva tajnik te izvješćuje da je Ćamil Bašić zaposlen na puno radno vrijeme u Mešihatu islamske 

zajednice u Hrvatskoj te postoji mogućnost da ga se zaposli na ugovor o dodatnom radu. Rekao je da se 

traži zapošljavanje na 4 sata tjedno, a da je moguće zaposliti najviše na 8 sati tjedno, da njemu to 

odgovara jer je još zaposlen u jednoj školi, a inače da radi na ugovor o djelu pošto kod njega doma 

dolaze djeca za učenje nastave islamskog vjeronauka. Rekao je da se vjeroučitelji ne zapošljavanju na 

temelju javnog natječaja nego na temelju ugovora između Vlade Republike Hrvatske i vjerskih 

organizacija, u ovom slučaju s Mešihatom islamske zajednice u Hrvatskoj. Izvijestio je da je Ćamil 

dobio mandat vjerske zajednice, da je po struci sociolog što je završio u Bosni i Hercegovini te da bi 

trebao nostrificirati diplomu, ali da je to na njemu. Rekao je da je izgledno da će i dalje biti islamskog 

vjeronauka u Školi, da se radi o mješovitoj grupi od 20 učenika, da ih najviše može biti 24 u jednoj tako 

mješovitoj grupi. Rekao je da se na ugovor o dodatnom radu plaća i putni trošak, a da na ugovoru o djelu 

nema putnog troška i da se bez natječaja može zaposliti. 

Ravnatelj je rekao da se vjeroučitelje ne bira, da kada postoji najmanje 7 učenika koji su zainteresirani 

za nastavu vjeronauka da Škola onda to mora i organizirati. Rekao je da se nastava islamskog vjeronauka 

u Školi izvodi u mješovitoj grupi od 1. do 8. razreda petkom, u popodnevnim satima. 

Tajnik je rekao da Škola može odbiti zaposliti nekog vjeroučitelja ako postoji povreda prava iz radnog 

odnosa, ali da za sada nije bilo valjanih razloga za takvo što ni za jednog vjeroučitelja pa tako ni za 

Ćamila. 

Ravnatelj je potom predložio izdavanje prethodne suglasnosti Ćamilu Bašiću na neodređeno vrijeme od 

4 sata tjedno. 

 

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje suglasnost na 

ugovor o dodatnom radu Ćamila Bašića na neodređeno radno vrijeme od 4 sata tjedno za obavljanje 

poslova vjeroučitelja islamskog vjeronauka: 

 

• Školski odbor sa 6 glasova „ZA“ izdao 

suglasnost na ugovor o dodatnom radu Ćamila Bašića 

na neodređeno radno vrijeme od 4 sata tjedno 

za obavljanje poslova vjeroučitelja islamskog vjeronauka. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 9. Davanje suglasnosti na ugovor o radu Ivana Debelića  – vjeroučitelj rimokatoličkog vjeronauka 

 

Riječ dobiva tajnik te izvješćuje da je Ivan Debelić radnik s višom stručnom spremom te dobiva mandat 

iz godine u godinu, jer mu tako izdaje vjerska organizacija – Biskupija Krk, odnosno da nema mandat 

na neodređeno vrijeme. 

Ravnatelj je rekao da Dragan Baričević i Ivanka Peranić imaju mandat na neodređeno vrijeme, a da je 

prošle godine radio i Ranko Papić. Rekao je da zbog toga Ivan Debelić ove godine ima više sati 

vjeronauka. 

Ravnatelj je potom predložio izdavanje prethodne suglasnosti Ivanu Debeliću na određeno nepuno radno 

vrijeme od 12 sata tjedno do 31. kolovoza 2024. 

 

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje suglasnost na 

ugovor o radu Ivana Debelića na određeno nepuno radno vrijeme od 12 sati tjedno do 31. kolovoza 

2024. za obavljanje poslova vjeroučitelja rimokatoličkog vjeronauka: 

 

• Školski odbor sa 6 glasova „ZA“ izdao 

suglasnost na ugovor o radu Ivana Debelića   

na određeno nepuno radno vrijeme od 12 sati tjedno do 31. kolovoza 2024. 
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za obavljanje poslova vjeroučitelja rimokatoličkog vjeronauka. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 10. Rasprava o I. izmjenama i dopunama Statuta 

 

Riječ dobiva tajnik koji kaže da se ova rasprava nastavlja na prijašnju, da je u pozivu na sjednicu poslao 

statute XV. Gimnazije, Gimnazije Andrije Mohorovičića, OŠ Remete i OŠ Gospić. Rekao je da niti 

jedna od ovih škola kao ni OŠ A.G. Matoša Novalja nije razradila vrednovanje osnovnih kompetencija 

ni vrednovanje programa što da znači da se u ovom trenutku raspiše natječaj za ravnatelja u Školi i da 

se jave učitelj engleskog jezika i učitelj informatike sa svim nužnim uvjetima, svi drugi koji nemaju 

prednost pri zapošljavanju ili nemaju iskustvo rada na projektima bi otpali pa bi se biralo između učitelja 

engleskog jezika i učitelja informatike. Ravnatelj je na pitanje dobio odgovor da je u Statutu ugrađen 

minimum zakonskih zahtjeva. Ana Vidas je dobila odgovor da samo dva kandidata idu u predstavljanje 

programa, odnosno više njih u slučajevima kada imaju isti broj bodova iz dodatnih kompetencija. Dejan 

Tauzer je dobio odgovor da Škola ima u Statutu razrađeno vrednovanje dodatnih kompetencija. Tajnik 

smatra da bi trebalo razraditi i vrednovanje programa, a Dejan Tauzer je rekao da to nema smisla i da 

onda glasovanje ne bi imalo svrhu. Dejan Tauzer je rekao da je svrha vrednovanja da se pred školska 

vijeća dovedu samo dva kandidata, na što mu je tajnik odgovorio da bi se to u Statutu moglo i nešto 

drugačije odrediti, a to uređuje Školski odbor. Dejan Tauzer je uspoređujući statute ove četiri škole 

zaključio da se pravila pišu kako kome u kojem trenutku odgovara, u nekim školama da je engleski jezik 

važniji od digitalnih vještina, negdje da su važniji radovi na projektima, negdje da se dokazuju samo 

davanjem osobne izjave u prijavi ili u životopisu. Tajnik mu je dao za pravo i rekao da misli da su 

poznavanje engleskog jezika i digitalnih vještina važni za rad ravnatelja, ali da po njemu nisu presudne 

vještine koje treba imati ravnatelj. Ana Vidas smatra da ne bi trebalo ograničavati osobe koje nemaju 

dodatne kompetencije u mogućnosti predstavljanja programa. Dejan Tauzer smatra da ako se već mora 

držati zakonske forme, da se to sve izjednači i da se za poznavanje stranog jezika, osnovne digitalne 

vještine i iskustvo rada na projektima daje po jedan bod i da bi svaki kandidat to mogao naći u svom 

životopisu, da su svi isti u startu i da svi zadovoljavaju formu. Kristina Šegota, Ana Vidas, Adriana 

Dabo, Dejan Tauzer i ravnatelj su zaključili da u školskom Statutu ne bi trebalo biti niže i više razine 

nego da sve bude u istoj razini, odnosno da na kraju svi imaju pravo na izlaganje. Tajnik je rekao da se 

i članak o dokazivanju mora prilagoditi ovim izmjenama. Usuglašen je stav, da bez obzira koliko stranih 

jezika kandidat poznavao, za poznavanje jednog ili više stranog jezika dobiva se  ukupno jedan bod. 

Usuglašen je potom stav, da se za znanje digitalnih vještina dobiva jedan bod. Analizirajući potom jedan 

od dostavljenih statuta, Dejan Tauzer je zaključio da sadrži takvo vrednovanje rada na projektima koje 

odmah u startu prednost daje ravnatelju koji svoj posao obavlja već godinama, pošto se rad na projektima 

višestruko vrednuje u odnosu na znanje stranog jezika i digitalne kompetencije. Usuglašen je potom stav 

da se trebaju vrednovati svi projekti vezani za obrazovanje, a ne samo projekti Europske Unije ili 

fondova Europske Unije te da se za rad na jednom ili više projekata vezanih za obrazovanje dobiva 

ukupno jedan bod. Usuglašeno je potom da se treba dodati novi stavak koji određuje da kandidat iz 

dodatnih kompetencija može ostvariti ukupno tri boda, odnosno iz svake dodatne kompetencije po jedan 

bod. 

 

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje prijedlog I. 

izmjenama i dopunama Statuta: 

 

• Školski odbor sa 6 glasova „ZA“ donio 

prijedlog I. izmjenama i dopunama Statuta. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt, objaviti i dostaviti nadležnim institucijama. 

 

Ad 11. Tekuće informacije 

 

Ravnatelj je obavještava da je u tijeku završno opremanje dvije učionice za turnusni rad razredne nastave 

te se nada da će ubrzo sve biti spremno. Rekao je da je u tijeku natječaj za Ministarstva za dogradnjom 

škola, da se usklađuju normativi dogradnje, da je jučer bio sastanak s projektantom u uredu 

gradonačelnika, da je bilo riječ i o dogradnji Dječjeg vrtića. Na pitanje Monike Škunca Palčić je li 
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sigurna dogradnja škole i da će biti do proljeća, ravnatelj je rekao da su se izmijenili normativi i da se 

treba prilagoditi standardu od 2 m2 po učeniku, da je natječaj otvoren do lipnja 2024. a posao da je u 

nadležnosti Županije te bi prilagodba trebala završiti do kraja ove kalendarske godine. Ravnatelj je 

odgovorio Arijani Cimperman da je građevinska dozvola prolongirana i da će se morati raditi izmjene i 

dopune građevinske dozvole. 

Ravnatelj je rekao da je ovih dana još uvijek vruće, da se koriste klime što malo koja škola ima, čak i u 

primorju. 

Tajnik je rekao da je danas objavljeno 10 natječaja za popunjavanje radnih mjesta. Dejan Tauzer se 

zapitao što je s radnim mjestima onih učitelja koji rade prekovremeno, jer se za taj dio radnog odnosa 

ne raspisuju natječaji a tajnik je rekao da bi za svih koji rade prekovremeno trebalo raspisivati natječaje 

jer da po logici stvari postoji suglasnost i za ta radna mjesta. 

Arijana Cimperman je rekla da se treba bolje opremiti mala dvorana sredstvima za nastavu tjelesne i 

zdravstvene kulture te ormar koji se može zaključati. Rekla je i da bi trebalo nabaviti kopirni uređaj u 

boji, a Adriana Dabo je rekla da postoji mogućnost najma takvih pisača zbog zbog visokih cijena boja 

te da bi možda prije kupnje trebalo na taj način pokušati doći do njih. 

 

Nakon ovoga više se nitko nije javljao za riječ te je predsjednica Školskog odbora zaključila sjednicu. 

 

Sjednica je završena u 20:20 sati. 

 

ZAPISNIČAR  PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA 

Darko Peranić  Adriana Dabo 

 


